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قاســم حدادی فر با اشــاره به تســاوی خانگی 
تیمش برابر تراکتور می گوید: »بازی ســنگینی بود، 
ولی ما در مجموع نمایش خوبی داشــتیم. با توجه 
بــه نتایجی که در دو بازی قبلی گرفتیم، فقط برای 
گرفتن ســه امتیاز بازی کردیم، ولی متأســفانه به 
حق مان نرسیدیم. برای تراکتور احترام خاصی قائلم، 
ولی در این بــازی تیم برتر میــدان بودیم و اجازه 
خودنمایی به ســتاره های تراکتور ندادیم. متأسفانه 

در خانه دو امتیاز حساس دیگر از دست دادیم و این 
در حالی است که شایسته برد بودیم.«

او درباره شروع ضعیف ذوب آهن در لیگ امسال 
و تکرار اتفاقات چند فصل گذشته معتقد است: »ما 
در ســه هفته قبلی در دو بازی برابر تراکتور و سایپا 
کاملًا مستحق برد بودیم، ولی به هدف مان نرسیدیم، 
چون بدشانس بودیم. می دانیم که گرفتن دو امتیاز 
خوب نیســت، ولی تمــام هدف مان این اســت که 
جبران کنیم و به توانایی های تیم مان اعتماد داریم. 
از هواداران هــم که ما را حمایت می کنند تشــکر 
می کنم و امیدوارم حمایت آنها ادامه داشته باشد.«

هافبک تیــم فوتبال ذوب آهن بــا بیان اینکه 
تیمش می توانــد در کورس قهرمانی قــرار بگیرد، 
می گوید: »هدف ما این اســت کــه مثل چند فصل 
گذشــته، نیم فصــل اول را از دســت ندهیــم و به 
انــدازه کافی فرصت داریم کــه نتایج خوبی بگیریم 
و خودمــان را در جدول بالا بکشــیم. در بازی های 
قبلی چنــد بازیکن را به دلیل مصدومیت در اختیار 
نداشــتیم و بازیکنان سرباز هم نتوانســتند تیم را 
همراهی کنند. قطعاً وضعیت مان در هفته های آینده 
تغییر خواهد کرد و خودمان را در جمع مدعیان قرار 

خواهیم داد.«

محمدرضا حسینی بازیکن سپاهان که مدتی 
به دلیل مصدومیت از ترکیب طلایی پوشان دور 
مانده بود، در دیدار برابــر فولاد همراه با تیم به 
خوزســتان ســفر کرد تا آماده بازی ها شود. او 
درباره تساوی مقابل فولاد می گوید: »برای بازی 
خارج خانه مساوی خوب است ولی برای سپاهان 
و تیمی که می خواهد قهرمان شــود، مســاوی 
نتیجه خوبی نیســت. فکر می کنم می توانستیم 

برنده بازی باشیم، چون مالکیت توپ با ما بود و 
روی توپ تسلط داشتیم. شایسته پیروزی بودیم؛ 
بــا این حال خارج از خانه بودیم و هوا هم خیلی 
گــرم بود و امیدوارم از این هفته به ریل پیروزی 
بازگردیم. البته فولادخوزســتان هم خیلی بسته 
بازی می کرد و سیســتمی کاملًا دفاعی مقابل ما 

چیده بود.«
 حســینی درباره رفع مصدومیتش اینطور 
توضیح می دهــد: »در اردوی ترکیه مصدومیت 
کوچکی برایم ایجاد شد. بعد از اینکه تست های 
پزشکی انجام شد، پزشکان نتیجه گرفتند که اگر 
روی مینیســکم جراحی انجام بدهم، بهتر است. 
البته می شد جراحی هم نداشته باشم ولی گفتند 
انجام بشــود بهتر اســت تا در آینده به مشکل 
نخورم. خدا را شــکر 10 روزی هست که با تیم 
تمریــن می کنم. بازی با فولاد هم می توانســتم 
بازی کنم ولی آقای قلعه نویی صلاح ندانســتند، 
ولی از این هفته در خدمت تیم هستم و اگر کادر 
فنی صلاح بداند می توانم بازی کنم. خدا را شکر 
همین الان هم آمــاده ام، ولی اولین بازی بعد از 
مصدومیت یک مقدار ســخت است اما از شرایط 

بدنی ام راضی هستم.«

مقابل تراکتورسازی مستحق برد بودیم
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تراکتور تبریز.......................................................................................................  گل گهر سیرجان
ورزشگاه یادگار امام )ره( تبریز، ساعت: 17:30

................................................................................................  فولاد خوزستان شهر خودرو مشهد
ورزشگاه امام رضا )ع( مشهد، ساعت: 19:00

پارس جنوبی جم...................................................................................................................  سایپا
ورزشگاه تختی جم، ساعت: 19:30

...............................................................................................................  ماشین سازی تبریز پیکان
ورزشگاه شهدای شهر قدس، ساعت: 19:30

...........................................................................................................  نفت مسجدسلیمان سپاهان
ورزشگاه نقش جهان اصفهان، ساعت: 19:30

..................................................................................  شاهین شهرداری بوشهر نساجی مازندران
ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر، ساعت: 19:30

صنعت نفت آبادان.............................................................................................  ذوب آهن اصفهان
ورزشگاه تختی آبادان، ساعت: 19:45

یکشنبه 98/6/31
.........................................................................................................................  پرسپولیس استقلال

 ورزشگاه آزادی تهران، ساعت: 16:00
هفته پنجم

چهارشنبه 98/7/3
...........................................................................................................................  تراکتور تبریز سایپا

ورزشگاه پاس قوامین تهران، ساعت: 16:15
گل گهرسیرجان................................................................................................  صنعت نفت آبادان

ورزشگاه امام علی )ع( سیرجان، ساعت: 17:00
.........................................................................................  شهر خودرو مشهد نفت مسجدسلیمان

ورزشگاه شهید بهنام محمدی مسجدسلیمان، ساعت: 18:30
پارس جنوبی جم...............................................................................................  نساجی مازندران

ورزشگاه تختی جم، ساعت: 18:30
پنجشنبه 98/7/4

..........................................................................................................................  سپاهان پرسپولیس
ورزشگاه آزادی تهران، ساعت: 16:15

ماشین سازی تبریز...............................................................................  شاهین شهرداری بوشهر
ورزشگاه بنیان دیزل تبریز، ساعت: 16:30

.........................................................................................................  پیکان تهران فولاد خوزستان
ورزشگاه فولاد آره نا اهواز، ساعت: 18:30

ذوب آهن اصفهان..............................................................................................................  استقلال
ورزشگاه فولادشهر، ساعت: 18:30

 

برنامه
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33005149شهر خودرو1
32104047سپاهان2
32107527سایپا3
32012116پرسپولیس4
31201015تراکتور5
31118804نساجی مازندران6
31112204صنعت نفت7
30302203گل گهرسیرجان8
30302203نفت  مسجدسلیمان9

13-310212ماشین سازی تبریز10
12-302123استقلال11
12-302123ذوب آهن12
12-302112پارس جنوبی جم13
12-302112فولاد14
31-301247پیکان15
41-301226شاهین  بوشهر16

بهتر  مصدومیتت  وضعیت  ظاهراً 
است و گفته می شود می توانی زودتر 
از موعد هم برگردی. به بازی با فولاد 
می رســی یا اینکــه از هفته پنجم 

می توانی به میدان بروی؟
 الان تقریبــاً 39 روز اســت که از 
مصدومیت من می گــذرد. از همان روزی 
که مصــدوم شــدم و گفتند کشــیدگی 
همســترینگ دارم، می دانستم که حداقل 
40 روز از تیــم دور می شــوم که با تلاش 
پزشــکان تیم، شرایط بهتری پیدا کردم و 
زودتر هم توانستم کارم را شروع کنم. الان 
4، 5 روز اســت که با تیم تمرین می کنم 
چون بافت عضلاتم شــکل گرفته. از شنبه 
هــم به طور کامل با تیم هســتم. در واقع 
مــن از چند روز قبل تمریناتــم را با تیم 
شروع کردم اما وقتی خسته می شدم برای 
اینکه فشار زیاد نشــود، زودتر کنار زمین 
می آمدم که از شــنبه دیگر با تیم به طور 
کامل تمرین خواهم کرد. با این شــرایط 
بعید می دانم مقابل فولاد بتوانم بازی کنم 

اما از هفته پنجم آماده بازی هستم.
با وجود اینکه شــهر خودرو یکی 
اما در 3  ندارد  را  بهترین گلزنانش  از 
هفته ابتدایــی لیگ خیلی خوب کار 
کرد و توانست 9 امتیاز بگیرد و صدر 

جدول بایستد.
 خدا را شــکر بچه ها خیلی خوب با 
هم هماهنگ شدند و بازی می کنند. ما در 
2 بازی اول خیلی خوب امتیاز گرفتیم اما 
در بازی با ماشین ســازی کار ســخت شد 
چون تمرکز بازیکنان خــوب نبود. تقریباً 
چند بازیکن ســرحال بودند و بقیه تمرکز 
نداشتند که با این حال توانستیم 3 امتیاز 
بگیریم. ماشین ســازی هم نشــان  خوب 
داد تیم خیلی خوبی اســت که توانســت 
استقلال را هم شکست دهد. به هر حال ما 
کار سختی داشتیم اما 3 امتیاز را گرفتیم 

و صدر جدول ماندیم.
بــا وجود اینکه رقبای ســختی 
دارید اما تنها تیم 9 امتیازی هستید. 
خودتان هم فکــر می کردید با وجود 
پرسپولیس،  استقلال،  مثل  تیم هایی 
ســپاهان و تراکتور کــه هزینه های 
زیادی کردنــد، بتوانید اینطور امتیاز 

بگیرید؟
 امسال خدا را شکر تمرینات مان به 
موقع بود. البته لیگ دیر شــروع شــد که 
این مسأله باعث شــد ضرر کنیم و من 4 
بازی اول فصل را از دست بدهم اما بچه ها 
توانستند کمک کنند و بهترین نتایج را به 

دست بیاوریم. تیم خوب ما جای پیشرفت 
دارد و امســال می توانیــم کاری کنیم که 
بهتر از سال قبل باشیم. آن هم زمانی که 
خیلی از تیم ها هزینه هایشــان را چندین 
برابر کردند. در حالی که ما شــاکله فصل 
قبل را حفظ کردیــم و فقط چند بازیکن 
به تیــم اضافه شــدند که آنهــا هم جزو 
بهترین ها هستند. با این شرایط، رفته رفته 
بهتر می شــویم و بهتر نتیجــه می گیریم. 
مخصوصاً مقابــل تیم های بزرگ باید همه 
امتیازات را به دســت بیاوریم که بتوانیم 
صدر جدول باقی بمانیم. ما این فصل جام 
حذفی، پلی آف آسیا و لیگ قهرمانان آسیا 
را نیز در کنار لیگ برتر داریم اما خودمان 
می دانیم امسال بهتر از سال قبل هستیم.

خیلی ها  و  شــد  هزینه  صحبت 
این فصل  معتقدند شــهر خودرو هم 

هزینه های زیادی کرد. درست است؟
 فکــر نمی کنم. من فکــر می کنم 
تیم هایی مثل تراکتور، سپاهان، استقلال، 
پرســپولیس و حتــی ذوب آهــن و فولاد 
خوزســتان چندین برابر ما هزینه کردند. 
الان قرارداد بازیکنان جوان ما زیاد نیست 
و سال قبل قراردادهای ما خیلی پایین بود 
که این فصل هم اینطور نبود که خیلی بالا 
برود. در واقع مبلغــی تعیین کردند که از 
آن سطح بالاتر نرفتند. پس اینطور نیست 
که بگوییم شــهر خودرو هزینه های زیادی 

کرد.
این هفته مقابل فولاد بازی دارید 
و اگر به این بازی می رســیدی به نظر 
اتفاقات  از جذاب ترین  می رسید یکی 
هفته رقم می خورد. وقتی شما و پسر 

دایی  ات مقابل هم قرار می گرفتید.
 بله، البته فکــر می کنم محمد این 
فصل پشــت مهاجم بازی می کند اما اگر 
وینگر راســت بود با توجه به اینکه من هم 
وینگر چپ هســتم، بازی متفاوتی می شد. 
محمد یک فصل اینجا کنار ما بود و خیلی 
خــوب کار کرد و این فصــل هم در فولاد 
اســت. در این 2، 3 بازی کــه از او دیدم، 
می بینم همچنان یکی از بهترین ها اســت. 
امیدوارم محمــد و تیمش مقابل ما ببازند 
و بعــد از آن در همه بازی هایشــان برنده 

باشند.
با این شرایطی که دارید و از همه 
می کنید  فکر  می خواهید،  برد  تیم ها 
قهرمانی  بــه  فصل  این  می توانیــد 

برسید؟
 اگــر اتفــاق بــدی رخ ندهــد ما 
خیلی خیلی بهتر از فصل قبل هســتیم و 

می خواهیم قهرمان شــویم. البته الان زود 
اســت در مورد قهرمانــی صحبت کنیم و 
بایــد تمرکزمان را روی بازی های پیش رو 
بگذاریم اما انگیزه زیادی برای رســیدن به 

قهرمانی داریم.
راســتی، باز هم بحث ســاختن 
مجســمه هایتان پیش آمده و ظاهراً 

قرار است به زودی این اتفاق بیفتد.
 من چندان در جریان این مســأله 

نیستم اما مجسمه بزنند که چه بشود؟ به 
جای این کار، بهتر است حمایت کنند تا تیم 
با آرامش کارش را دنبال کند و به اهدافش 
برســد. ما هواداران خیلی خوبی داریم که 
همیشــه حامی مــان بودند کــه امیدوارم 
مسئولان به خاطر همین هواداران هم که 
شــده از ما حمایت کنند. آقای حمیداوی 
 واقعــاً تنهاســت و نباید ایــن انگیزه از او

 گرفته شود.

  بهاروند به فجر رفت
حســین بهاروند هافبک سابق و 
تهران  بــادران  تیم  خرم آبادی  اصالتاً 
پــس از مذاکــره و توافــق نهایی با 
مسئولان باشــگاه فجرسپاسی شیراز 
به جمــع شــاگردان داوود مهابادی 
اضافه شــد. بهاروند عــلاوه بر بادران 
ســابقه بازی در تیم های سیاه جامگان 
مشهد، خیبر خرم آباد و گهر دورود را 

در کارنامه دارد.
 

  محرومیت میزبانی
 نود ارومیه

تیم نــود ارومیــه از میزبانی در 
رقابت های لیگ یک محروم شد! کمیته 
مسابقات ســازمان لیگ در نامه ای به 
باشگاه نود ارومیه و هیأت فوتبال استان 
آذربایجان غربی اعلام کرد از این پس 
تیم نود ارومیه نمی تواند در اســتادیوم 
تختی این شهر میزبان مسابقات لیگ 
یک باشــد. به این دلیــل که نواقصات 
متذکر شده از ســوی سازمان لیگ را 
برطــرف نکرده و اســتادیوم در همان 
شرایط قبلی مانده. بر این اساس از این 
پس و تا رفع نواقصات استادیوم تختی، 
بازی های تیم نود ارومیه در اســتادیوم 
خاتم الانبیاء شهر بوکان برگزار خواهد 

شد. 
 

شکایت رسمی بادران 
از داور بازی

تیم بــادران در حالی که تا دقیقه 
نود بازی با آرمان گهر ســیرجان سه 
امتیاز را گرفته بود، بــا اعلام پنالتی 
توســط کیــوان علی محمــدی داور 
مسابقه گل تســاوی را دریافت کرد. 
بادرانی ها به این موضوع معترض بوده 
و بعد از آن معتقد بودند پرویز کریمی 
دروازه بان شــان در تقابل بــا بازیکن 
آرمان گهــر توپ را در اختیار می گیرد 
و از این رو اقدام داور در اعلام پنالتی 
اشــتباه بوده؛ اتفاقی که با عصبانیت 
فرهاد کاظمی و بازیکنان بادران همراه 
شــد و در نهایت داور مربی بادران را 
کــرد. رضا رهقی سرپرســت  اخراج 
بادران  درباره حضور مسئولان  بادران 
در کمیتــه انضباطــی می گوید: »ما 
برای شکایت رسمی از داور مسابقه و 
صحبت با مســئولان کمیته داوران به 
فدراسیون رفتیم. قرار است فیلم بازی 
امروز توسط اعضای کمیته دیده شود 
ولی یکی از مســئولان کمیته داوران 
با دیــدن فیلم با قاطعیــت گفت که 
پنالتی آرمان گهر درســت نبود و یک 
خطای پنالتی هم برای ما گرفته نشد. 
با این اشتباه فاحش دو امتیاز مهم را 
از دست دادیم و دیگر این اشتباه قابل 

جبران نیست.«

این هفته مقابل شــهر خودرو 
بازی دارید و اگر امین قاسمی نژاد 
به این بازی می رسید شاید یکی از 
اتفاقات جذاب لیگ رقم می خورد.

 نمی دانم امین می رسد یا نه اما 
اگر امین بود بهتر بود. این بازی برای ما 
خیلی مهم است و می خواهیم 3 امتیاز 
را به دست بیاوریم. البته می دانیم بازی 
مهمی هم برای شهر خودرو است و آنها 

هم می خواهند به روند خوب شان ادامه 
دهند اما ما با توجه به اینکه اول فصل 
با قرعه ســختی مواجه شدیم و شروع 
خوبی نداشــتیم، می خواهیم در ادامه 
کار نتایج بهتری بگیریم. امیدوارم بازی 
با شهر خودرو بازی خوبی از آب در آید 
و همه از آن لذت ببرند و در نهایت هم 
نتیجه باب دل مان باشد و جوری رقم 
بخورد که خوشــحال و با دست پر از 

مشهد برگردیم.
با تیم سابقت سخت  بازی  کلًا 

نیست؟
 والله مــن در مشــهد خاطرات 
خوب زیادی دارم. ما توانستیم با پدیده 
سهمیه آسیا بگیریم و یکی از اتفاقات 
مهم فوتبالی مشــهد را رقم بزنیم. من 
در مشــهد با مردم این شــهر زندگی 
کــردم که واقعاً لذت بخش بود اما الان 
بازیکن فولاد هســتم و هــر چه دارم 
برای فولاد می گذارم و می جنگم. تیم 
ما به این 3 امتیاز نیاز دارد تا شــرایط 
خودش را در جدول سر و سامان بدهد. 
ان شــاءالله در این بازی با تمام توان به 

میدان می رویم و می بّریم.
امین قاسمی نژاد گفت امیدوار 
است محمد در این بازی ببازد و در 

بقیه بازی هایش برنده باشد.
 )می خنــدد( من هم برای امین 
چنیــن آرزویی دارم و امیــدوارم تیم 
امیــن در این بازی بازنده باشــد و در 

بقیه بازی ها موفق شود.
بازی های  در  اینکه  به  توجه  با 
قبلــی نتایج خوبــی نگرفتید به 
خیلی  کار  هفته  این  می رسد  نظر 
هم  چون  باشــید  داشته  سختی 
و  دارید  را  قبلی  نتایج  اســترس 
هم اینکه مقابــل تیمی به میدان 
می رویــد که در هــر 3 بازی اش 

پیروز بوده.
 درست است که کار سختی دارم 
اما می دانیم شــرایط مان خوب است و 
توان کسب پیروزی داریم. ببینید این 
فولاد خوزستان عوض  کادرفنی  فصل 
شده و بازیکنان هم نسبتاً تغییر کردند. 
پس برای هماهنگی همــان بازیکنان 
قبلی بــا نکونــام هم زمــان می برد. 
در هفتــه اول که مقابــل صنعت نفت 
بازی کردیم، هر کســی بــازی را دید 
گفت خیلی خــوب بودیم و باید برنده 
می شدیم اما شــانس نداشتیم. بعد از 
آن مقابل استقلال در خانه حریف کار 
سختی داشــتیم و در مقابل سپاهان 
هم همینطور. با این وجود به تســاوی 
رسیدیم که این امتیازات هم ارزشمند 
اســت. هدف ما این اســت که یکی از 
اگر هواداران  باشــیم.  تیم های مدعی 
صبوری و کمی تحمل کنند می توانیم 
فوتبالی در شــأن خوزســتان را انجام 
دهیــم و در ادامه حرف هــای زیادی 

برای گفتن خواهیم داشت.

اما به نظر می رســد هواداران 
خوزستانی چندان صبور نیستند.

 بله امــا متوجه می شــوند تیم 
خوبی داریم و می توانند به کادرفنی و 
اعضای تیم اعتماد کنند. ما کارمان را 
زود شروع کردیم و وقتی بازی ها عقب 
افتاد، شــرایط متفاوت شد. بعد از آن 
هم تا آمدیم شروع کردیم فاصله افتاد 
و بازی هــا را از تب و تــاب انداختند. 
به هر حال تــلاش می کنیم هماهنگ 
باشــیم و به اهداف  بزرگ مان برسیم. 
برای رسیدن به این اهداف بزرگ نیاز 

به صبر هواداران داریم.
نوزدهم  فصل  در  فولاد  هدف 
واقعا رسیدن به سهمیه آسیاست؟
 مــا از اول فصــل بــه دنبــال 
هدف های بزرگ بوده و هســتیم. اگر 
مشــکلی پیش نیاید و شــرایط خوب 
پیش برود، چرا سهمیه آسیا را کسب 
با تمام وجود  نکنیم. مطمئن باشــید 
برای رســیدن به ایــن موفقیت تلاش 

می کنیم.
ســابقت  تیم  مقابل  بازی  در 
گل بزنی، شــادی هم می کنی؟ به 
از  خوبی  شــناخت  می رسد  نظر 
شهر خودرو و تفکرات سرمربی اش 
داری کــه می توانی بــه پیروزی 

تیمت کمک کنی.
 بله، شــناخت خوبی از همدیگر 
داریم اما اول باید بگویم بازی کردن در 
ورزشگاه امام رضا )ع( لذت بخش است 
و از اینکه به آنجا می روم خوشــحالم. 
شهر خودرو هم تیم خیلی خوبی است 
و تــا الان نتایج خوبی گرفته اما ما هم 
فولاد خوزســتان هستیم و با قدرت به 
مصاف حریــف می رویم. تیــم ما این 
روزها دارد روی بالا بردن تمرکزش در 
زمین کار می کند که اگر این مشــکل 
حل شود می توانیم پیروز شویم. ضمن 
اینکه من تمام فکر و ذکرم این اســت 
کــه نتیجه به نفع تیمم باشــد. یعنی 
بیشــتر از اینکه به موفقیت خودم فکر 
کنم، موفقیت تیم برایم مهم اســت و 
دنبال مسائل شخصی نیستم. این تفکر 
در همه تیــم وجــود دارد و مطمئن 
باشــید می توانیم 3 امتیاز را به دست 
بیاوریــم. اگر هم خــودم گل بزنم به 
احترام هواداران مشــهدی و سرمربی 
شــهر خودرو شــادی نمی کنم اما قلباً 
خوشــحال خواهم شــد که بتوانم به 

پیروزی تیمم کمک کنم.

بازی شهر خودرو و فولاد خوزســتان از خیلی جهات می تواند جذاب 
باشد. اول اینکه تقابل مربیان 2 تیم در نوع خود جالب است. در یک طرف 
یحیی گل محمدی قرار دارد که قبلًا در پرســپولیس بوده و در طرف دیگر 

جواد نکونام که یکی از استقلالی های 2 آتشه به حساب می آید.
 رویارویی رحمتی و نکونام و البته ســروش رفیعی با فولاد خوزستان 
هم که جای خود دارد اما در کنار اینها تقابل امین و محمد قاســمی نژاد 
می توانســت همه چیــز را جذاب تر کند. امین قاســمی نژاد وینگر چپ 
شهر خودرو است که اگر بتواند به میدان برود، مقابل محمد قاسمی نژاد که 

وینگر راست فولاد است می توانست به جذابیت بازی اضافه کند.
 تقابل پسر دایی و پســر عمه ای که فصل گذشته در پدیده کنار هم 
بازی می کردند و این فصل یکی در شــهر خودرو و دیگری در فولاد است. 

امین قاسمی نژاد وینگر شــهر خودرو در مورد این بازی، شرایط خودش و 
شهر خودرو، بحث ساخته شــدن مجسمه هایشان و... صحبت های جالبی 

دارد.
محمد قاسمی نژاد هافبک تهاجمی فولاد خوزستان این هفته باید مقابل 
تیم سابقش قرار بگیرد. برای او بازی کردن در ورزشگاه امام رضا )ع( مشهد 
خیلی جذاب اســت و حالا انگیزه زیادی دارد که مقابل تیم شهر خودرو هم 
گل بزنــد و هم اینکه به پیروزی تیمش کمک کنــد. البته محمد نمی خواهد 
بعد از گل، شــادی کند اما می گوید با توجه به شرایطی که تیمش دارد، گل 
بزند، قلباً خوشحال می شود. نکته جالب این است که محمد هم خیلی دوست 
داشت امین به این بازی برسد و برای پسر عمه اش که در تیم شهر خودرو بازی 

می کند، آرزوی شکست می کند.

امین قاسمی نژاد: امیدوارم محمد بازنده باشد

مجسمه نسازید، حمایت کنید
محمد قاسمی نژاد:  امیدوارم امین بازنده باشد

سمیرا شیرمرديگل بزنم شادی نمی کنم
Samira Shirmardi

محمدامین رضایی با اشاره به شکست تیمش 
برابر ســایپا و اشــتباهاتی که در این بازی داشت، 
می گوید: »متأســفانه شکست تلخی خوردیم و من 
هم دو اشــتباه تأثیرگذار داشتم. روی یک گل که 
در مــورد ارتفــاع و زاویه فرود آمدن توپ اشــتباه 
محاســباتی داشــتم و روی گل دیگــر هم توپ از 
زیر پایم در رفت. واقعاً احســاس خوبی بعد از بازی 

نداشتم و به شدت ناراحت بودم.«
او همچنیــن درباره واکنش هــای بازیکنان و 
کادر فنی نســاجی، اینطور توضیــح می دهد: »در 
بین دو نیمه بازیکنان گفتند که به خاطر من برای 

جبران نتیجه تلاش خواهند کرد و اتفاقاً توانســتیم 
عملکرد خوبی در این نیمه داشــته باشــیم. بعد از 
بازی هم آقای مهاجــری از من حمایت کرد که به 
همین خاطر باید از بازیکنان و کادر فنی تشکر کنم. 
می دانم که اشــتباهات من در این باخت تأثیرگذار 
بود، ولی این اشتباهات را قطعاً جبران خواهم کرد. 
به خاطر هواداران نساجی خیلی ناراحت بودم. آنها 
با شــور و علاقه زیادی تیم را تشــویق می کنند و 
با شکست های نســاجی ناراحت می شوند. امیدوارم 
خیلی زود اشــتباهات بازی مقابل ســایپا را جبران 

کنم.«

بابک حاتمی درباره پیوستنش به پارس جنوبی 
جم عنوان کرد: »از آقا فراز ممنونم که دوباره به من 
اعتماد کرد و امیــدوارم بتوانم در زمین جواب این 
اعتماد را بدهم. بسیار خوشحالم که دوباره زیر نظر 
ایشــان کار می کنم و امیدوارم روزهای خوبی را در 

پارس جنوبی کنار یکدیگر سپری کنیم.«
 او اشــاره ای بــه وضعیــت پارس جــم دارد: 
»وضعیــت تیم مان خوب اســت. از نظــر فنی در 
شرایط مطلوبی قرار داریم. البته با توجه به تغییرات 
زیادی که در پارس جنوبی ایجاد شــده کمی زمان 
می بــرد تا بــه هماهنگی کامل برســیم اما به طور 

کلی شــرایط مان خوب است. ما بازی به بازی بهتر 
می شویم و شک نکنید امسال می توانیم نتایج خوبی 

را به دست آوریم.«
حاتمی درباره دیدار با ســایپا در هفته چهارم 
معتقد است: »همه بازی های لیگ برتر سخت است 
اما بی تردید باید نهایت تلاشــمان را برای کســب 
پیروزی به کار بگیریم. این بازی در حضور هواداران 
ما برگزار می شود. از هواداران خوبمان می خواهم به 
ورزشگاه بیایند و حمایت مان کنند تا بتوانیم اولین 
پیروزی فصل را جشن بگیریم و کارمان را با روحیه 

بالاتری استارت بزنیم.«

رضایی: اشتباهاتم در بازی با سایپا را جبران می کنم حاتمی: پارس این فصل نتایج بهتری می گیرد

عبــاس عســگری کاپیتان تیــم نفت 
مسجدســلیمان که با تک گل مهدی قائدی 
در بازی برابر اســتقلال مصدوم شده بود با 
بررسی های انجام شده مشخص شد با پارگی 
رباط صلیبی و مینیسک داخلی مواجه شده 
اســت. با توجه به این مصدومیت او چندین 
ماه به دور از میادین خواهد بود. مهدی تارتار 
سرمربی و همچنین دیگر بازیکنان تیم نفت 
از جمله محمد طیبی و سوشا مکانی با انتشار 
عکس وی در صفحات شخصی اجتماعی با او 
ابراز همدردی کردند و امیدوار هستند تا این 

بازیکن مسجدسلیمانی قدرتمندتر و هر چه 
ســریعتر به تیمش بازگردد. عباس عسگری 
دربــاره پارگی رباط صلیبی اش می گوید: »از 
بعد بازی با اســتقلال زانویــم همچنان ورم 
 MRI دارد، بــه همین دلیــل الان نمی توانم
بگیــرم و باید چند روز دیگر این کار را انجام 
دهــم. البته دکتر تیم پایم را تســت کرد و 
گفت که رباط صلیبی زانویم پاره شده است. 
نشــانه های پارگی مشهود است، ولی دو سه 
روز دیگــر هم MRI خواهم گرفت تا شــدت 
مصدومیتم مشخص شود. البته با نظری که 

دکتر تیم داد 99 درصد رباط صلیبی ام پاره 
شده است.«

مهاجم تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان 
دربــاره ناراحتــی اش از قائــدی حرف هایی 
دارد: »بعــد از بازی حرف هایــی زدم که از 
روی عصبانیت بــود. نمی دانم این بازیکن از 
روی عمد خطا کرد یا خیر، ولی قائدی تکل 
خشنی زد. او می توانســت برای خطا کردن 
پیراهنم را بکشــد. متأسفانه چند ماه دور از 
بازی و تمرین خواهم بود و چیزی هم عوض 

نمی شود.«

رباط صلیبی ام پاره شده

عباس عسگری: با تکل قائدی چند ماه نیستم
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